

## Terms and Conditions

- These Terms and Conditions for Samsung Promotions (the “Promotions”) is provided for Samsung Devices mentioned below (the “Device”) this Promotion is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan (“Samsung”) and designed for its customers (“Customer(s)”) Hashemite Kingdom of Jordan.

### - First Promotion:

- Customers who purchase any of the below eligible devices through Samsung.com shall receive a Talabat voucher based on the value assigned to each device as follows:
- Galaxy S26 Ultra – 20 JOD Talabat Voucher.
- Galaxy S25 Ultra – 20 JOD Talabat Voucher.
- Galaxy A37 5G – 10 JOD Talabat Voucher.
- Galaxy A57 5G – 10 JOD Talabat Voucher.
- Galaxy A26 5G – 10 JOD Talabat Voucher.
- Galaxy A17 5G – 10 JOD Talabat Voucher.
- Galaxy A07 5G – 10 JOD Talabat Voucher.
- This Promotion is valid from 17<sup>th</sup> of May 2026 until 19<sup>th</sup> of July 2026 (“Promotional Period”).
- The Talabat voucher shall be provided upon successful order delivery.

### • Campaigns:

- The Customer who purchases any Samsung TV included in the Campaign:
- QA77S85FAEXTW
- QA65Q7FAAUXTW

## الشروط و الاحكام

- هذه الشروط والأحكام ذات صلة بالعروض الترويجية (“العروض الترويجية”) لأجهزة سامسونج المذكورة أدناه (“الجهاز”). تم تقديم هذه العروض الترويجية بواسطة شركة سامسونج الكترونكس ليفانت/الأردن (“سامسونج”) وتم تصميمه لعملائها في المملكة الأردنية الهاشمية (“العملاء”).

### - العرض الترويجي الأول :

- عند شراء أي من الأجهزة التالية من خلال موقع Samsung.com سيحصل العميل على قسيمة بالقيمة المحددة لكل جهاز:
- قسيمة بقيمة 20 د.أ عند شراء جهاز Galaxy S26 Ultra.
- قسيمة بقيمة 20 د.أ عند شراء جهاز Galaxy S25 Ultra.
- قسيمة بقيمة 10 د.أ عند شراء جهاز Galaxy A37 5G.
- قسيمة بقيمة 10 د.أ عند شراء جهاز Galaxy A57 5G.
- قسيمة بقيمة 10 د.أ عند شراء جهاز Galaxy A26 5G.
- قسيمة بقيمة 10 د.أ عند شراء جهاز Galaxy A17 5G.
- قسيمة بقيمة 10 د.أ عند شراء جهاز Galaxy A07 5G.
- العرض ساري من تاريخ 17 أيار 2026 وحتى تاريخ 19 تموز 2026 (“فترة العرض”).
- سيتم تزويد العميل بقسيمة طلبات مع توصيل الطلب.

### • الحملات الترويجية:

- كل من يقوم بشراء أي تلفزيون من تلفزيونات سامسونج التالية :
- QA77S85FAEXTW
- QA65Q7FAAUXTW،
- QA65Q8FAAUXTW
- UA98DU9000UXTW

- QA65Q8FAAUXTW
- UA98DU9000UXTW
- UA85U8000FUXTW
- UA75U8000FUXTW
- UA65U8000FUXTW
- UA55U8000FUXTW
- UA50U8000FUXTW
- QA65LS03FAUXTW
- ،QA75LS03FAUXTW
- QA85LS03FAUXTW

- UA85U8000FUXTW
- UA75U8000FUXTW
- UA65U8000FUXTW
- UA55U8000FUXTW
- UA50U8000FUXTW
- QA65LS03FAUXTW
- QA75LS03FAUXTW،
- QA85LS03FAUXTW

- And completes the form that will appear upon completing the purchase, or that will be sent to his registered email address, will be eligible to enter the draw to win the following prize:
- Free (600) JOD voucher redeemable at any of the following shops: Time Center, Swatch, or Pandora.
- The total number of winners is two, and each winner shall be eligible for one Voucher.
- This Campaign is valid from 17 of May 2026 until 21<sup>st</sup> of June 2026. ("**Campaign Period**").
- Winners names will be announced on 26 July 2026.

- ويقوم بتعبئة النموذج الذي سيظهر للعميل بعد إتمام عملية الشراء أو سيتم إرساله عبر البريد الإلكتروني المسجل، يتأهل للدخول في السحب لربح الجائزة التالية:
- قسيمة شرائية مجانية بقيمة (600) دينار أردني يمكن استخدامها في أحد المتاجر التالية: Time Center أو Swatch أو Pandora
- رابحين اثنين في المسابقة، وسيحصل كل رابح على قسيمة شرائية واحدة.
- تبدأ الحملة من تاريخ 11 حزيران 2026 وحتى تاريخ 09 تموز 2026 ("مدة الحملة").
- سيتم الإعلان عن أسماء الفائزين بتاريخ 26 تموز 2026.

## • بنود عامة:

## • General:

- يتم تقديم القسيمة الترويجية حسب التوفر، ولن تكون سامسونج ملزمة بتقديم أي بديل في حال عدم توفر القسيمة الترويجية.
- للاستفادة من العرض الترويجي، يجب على العملاء شراء الأجهزة المؤهلة خلال فترة العرض فقط.
- يحق للعميل الرابح المطالبة بالجائزة خلال مدة ثلاثون (30) يوم من تاريخ التواصل معه من قبل شركة سامسونج، وفي حال عدم استجابة العميل أو عدم استلام الجائزة خلال هذه الفترة فإنه يفقد الأهلية للحصول على الجائزة.
- لا يمكن استبدال القسيمة الترويجية نقدًا أو بأي منتج أو عرض آخر.
- تخضع قسائم طلبات للشروط والأحكام الخاصة بتطبيق طلبات.
- تحتفظ سامسونج بحقوقها المطلق في تعديل أو إلغاء أو إنهاء العرض الترويجي أو أي من شروطه وأحكامه في أي وقت ودون إشعار مسبق.
- تقتصر أهلية الحصول على قسائم طلبات على مشتريات المستخدم النهائي فقط. ولا تشمل هذه الحملة الطلبات بالجملة أو طلبات التجار أو معاملات إعادة البيع أو الطلبات التجارية، ولن تكون مؤهلة للحصول على قسائم طلبات.
- تحتفظ سامسونج بحقوقها المطلق في استبعاد طلبات الشراء بالجملة، وطلبات التجار، وطلبات إعادة البيع، وأي طلبات أو معاملات ذات طبيعة تجارية من الاستفادة من اشتراك TOD المجاني أو أي عرض ترويجي ذي صلة. كما تحتفظ سامسونج بحقوقها، وفقاً لتقديرها المنفرد ودون إشعار مسبق، في تعديل أو تعليق أو إيقاف أو إنهاء هذا العرض أو أي جزء منه في أي وقت.
- هذا العرض متاح للمستخدمين للإستعمال الشخصي فقط وليس للإستعمالات التجارية.
- The Promotional gift shall be provided subject to its availability and Samsung shall not be obliged to provide any alternative material related to the Promotional gift if such Promotional gift becomes no longer available.
- The Customer must claim the prize with a period of thirty (30) days from the date of communication by Samsung, failure to respond or claim the prize within this period Customer will lose its eligibility for the prize
- In order to utilize the Promotion, Customers should purchase the eligible Devices during the Promotional Period only.
- The promotional voucher cannot be exchanged for cash or any other item.
- Talabat voucher redemption and usage shall be subject to Talabat terms and conditions.
- Samsung shall be entitled at its sole discretion to amend, terminate, or cancel the Promotion or any of these Terms and Conditions at any time without prior notice.
- Talabat voucher eligibility is limited to end-user purchases only. Bulk orders, dealer purchases, reseller transactions, and commercial orders are excluded from this promotion and will not qualify for Talabat vouchers.
- Samsung reserves the right, at its sole discretion, to exclude bulk purchase orders, dealer orders, resale transactions, and any commercial purchases from eligibility for the complimentary TOD subscription or any related promotional offer. Samsung further reserves the right to modify, suspend, withdraw, or terminate this offer, in whole or in part, at any time without prior notice.

- This Offer is valid only for individual residential customers purchasing the Product for private usage and not for commercial purposes.
- This Offer cannot be combined with any other ongoing or future Offer, and is neither refundable nor transferable.
- Samsung will not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with the redemption or usage of any of the above-mentioned Offers.
- Samsung shall be entitled at its sole discretion to amend, terminate, or cancel the Promotion or any of these Terms and Conditions at any time without prior notice.
- The Offer availability is subject to review and verification of Samsung. Other restrictions may apply. Any questions relating to redemption of the Offer will be resolved in Samsung's sole discretion and their decisions will be final and binding with respect thereto.
- Samsung accepts no responsibility for lost, delayed or damaged data that occurs during any communication or transmission of the Voucher.
- Orders fulfillment depends on stock availability, even if your order request was confirmed, this shall not mean that your request will be processed, it only means that we received your request.
- Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to any of the above-mentioned Promotions shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts of Amman.
- إن هذا العرض لا يمكن دمج مع أي عروض أخرى في المستقبل كما وهو غير قابل للاسترداد أو التحويل.
- إن سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/أو ضرر، أيا كان، قد اصاب العميل بسبب عدم تمكنه من تفعيل أو استخدام أي من هذه العروض المذكورة أعلاه، أو لأي سبب آخر، مهما يكن.
- تحتفظ سامسونج بحقها المطلق في تعديل أو إلغاء أو إنهاء العرض الترويجي أو أي من شروطه وأحكامه في أي وقت ودون إشعار مسبق.
- يخضع توافر العرض للمراجعة والتحقق من قبل شركة Samsung. قد تنطبق قيود أخرى. سيتم حل أي أسئلة تتعلق باستخدام العرض وفقًا لتقدير شركة Samsung وحدها وستكون قراراتها نهائية وملزمة بالنسبة إليها.
- لا تتحمل سامسونج أي مسؤولية عن أي فقدان، أو تأخير، أو تلف للبيانات، مما يقع خلال إرسال أي مراسلات أو قسائم.
- ان كمية الأجهزة المخصصة لهذا العرض محدودة، ويعتمد تأكيد شحن طلبكم على مدى توفر الأجهزة، حتى إذا تم تأكيد طلبك المسبق، فهذا لا يعني أننا قبلنا طلبك، بل يعني فقط أننا استلمنا طلبك.
- أي نزاع من أي نوع كان، بشكل مباشر أو غير مباشر، يتعلق بالعروض الترويجية المذكورة أعلاه يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.